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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 16 mei 2017. 

 

Aanwezig: 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  voorzitter 

de heer H.M.M. van Bree    plv. lid 

de heer A.M. Brouwers     lid 

mevrouw S.C.M. van Kollenburg  lid 

de heer W.P.H. van Osch    lid 

mevrouw P.E.H.M. Staal-van Boxmeer plv. lid 

de heer J.H. Strijbosch   plv. lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels plv. lid  

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

de heer J.H.C.M. Briels     wethouder  

mevrouw G.T. Buter    wethouder 

mevrouw M. Meertens    gemeentesecretaris 

mevrouw R. Schwillens     medewerkster afdeling Beleid en Projecten 

de heer D. Haank    hoofd afdeling Beleid en Projecten 

de heer M. van Esch    hoofd afdeling Dienstverlening 

de heer H. Woltring    directeur gemeenschappelijke regeling 

Peelgemeenten 

 

Afwezig: 

de heer T.M. van Delden    lid 

de heer H. Maas    lid 

mevr. G. Vereijken    lid 

de heer J.C.M. Verschuren   lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Zij meldt dat de heer Van Delden 

wordt vervangen door mevrouw Van der Zanden en dat de heer Maas wordt vervangen door de 

heer Van Bree. Mevrouw Staal vervangt de heer R. Verschuren en de heer Strijbosch vervangt 

mevrouw Vereijken. 

Mevrouw Van Kollenburg wordt welkom geheten in haar eerste vergadering namens de fractie 

Democratisch Laarbeek. Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 4 april 2017. 

De besluitenlijst wordt conform het concept vastgesteld.  
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4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over de extra subsidie aan Omroep Kontakt vraagt 

de heer Strijbosch of de verstrekte subsidie voldoende is voor de omroep om de komende jaren 

financieel gezond te blijven. 

Mevrouw Staal wil weten of alle doelgroepen en met name de jeugd, wel goed worden bereikt.  

Wethouder Briels heeft van de omroep begrepen dat dit bedrag voldoende is voor hen. Hij wijst 

erop dat het normbedrag per huishouden in Laarbeek het hoogste is in de regio. Hij geeft een 

korte toelichting waarom het besluit zo lang op zich heeft laten wachten. Dit was in elk geval 

niet te wijten aan de gemeente. De subsidie wordt wel met terugwerkende kracht tot 2015 

verleend. Hij merkt op dat de omroep ook inzet op verjonging maar dat het bereiken van jeugd 

een lastige opgave blijft.  

 

Wethouder Buter meldt dat gisteren het taalhuis is geopend. Daarmee is een start gemaakt om 

in Laarbeek de geletterdheid te bevorderen. 

Wethouder Briels heeft drie mededelingen. 

Als eerste meldt hij dat er een eerste evaluatie heeft plaatsgevonden over het nieuwe 

vouchersysteem. De uitkomsten daarvan zijn positief. Het beschikbare budget is bijna volledig 

uit genut. Er zijn met de regeling 139 kinderen meer bereikt dan onder het oude systeem. Naar 

aanleiding van de evaluatie is op verzoek wel de inschrijfdatum verzet naar 30 september. 

Samen met de verenigingen wordt gekeken hoe vorm en inhoud gegeven kan worden aan de 

extra middelen die beschikbaar zijn gekomen voor de bevordering van kunst en cultuur in het 

onderwijs.  

Verder meldt hij in het kader van de doorontwikkeling van het centrum voor jeugd en gezin dat 

er een praktijkondersteuner geestelijke gezondheidszorg jeugd aangesteld gaat worden bij de 

huisartsen. Ook wil hij strakker regie gaan voeren door de coördinator centrum jeugd en gezin 

korter naar de gemeente toe te halen. 

Tot slot meldt hij de ontvangst van een uitnodiging van het ministerie om samen met de WMO 

raad te komen praten over het standpunt van Laarbeek om niet deel te nemen aan het cliënt 

ervaringsonderzoek van het ministerie. Hij zal de resultaten hiervan terug koppelen naar de 

commissie. 

 

5. Presentatie toelichting begroting Peelgemeenten. 

De heer H. Woltring, directeur van de gemeenschappelijke regeling Peelgemeenten, geeft aan 

de hand van een presentatie een toelichting geven op de begroting 2018 van zijn organisatie. 

Wethouder Briels merkt aanvullend op dat er uiteindelijk een betere dienstverlening wordt 

aangeboden tegen lagere kosten. De organisatie is bovendien klaar voor de toekomst. 

De heer T. Brouwers stelt wel vraagtekens bij het geschetste beeld in de businesscase zoals die 

vorig jaar aan de raad is gepresenteerd. Hij vraagt zich af of de discussie toen niet anders was  

gelopen als deze cijfers toen bekend waren geweest. 

Mevrouw Van der Zanden vraagt waarom de raad niet eerder is geïnformeerd over de 

tegenvallende financiële cijfers.  

De heer Woltring benadrukt dat er een grote kwaliteitsslag is gemaakt. Het blijft lastig om een 

vergelijk te maken met de situatie waarin de dienstverlening via een 

dienstverleningsovereenkomst met de gemeente Helmond zou zijn voortgezet. Wat betreft de 
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late informatie over de financiële cijfers merkt hij op dat er steeds onder grote tijdsdruk is 

gewerkt om de organisatie op tijd in te richten en te laten draaien. Dat neemt niet weg dat de 

informatievoorziening beter had gekund.   

Wethouder Briels wijst erop dat hij hiervoor bestuurlijk verantwoordelijk is. Aan de directeur van 

de gemeenschappelijke regeling is de uitdrukkelijke opdracht verstrekt om alles te doen om 

ervoor te zorgen dat de inwoners van de Peelgemeenten er geen last van zouden hebben. 

 

6. Tussenevaluatie WMO beleidsplan 2015 – 2018. 

Mevrouw Schwillens geeft aan de hand van een presentatie een toelichting op de tussentijdse 

evaluatie van het WMO beleidsplan. Zij merkt op dat er een verkeerde versie van de infografic is 

beschikbaar is gesteld en zal zorgen voor toezending van de juiste versie. Ook de getoonde 

presentatie en de Volksgezondheidstoekomstverkenning van de GGD zullen aan commissie en 

raad ter beschikking worden gesteld.  

 

7. 1e Tussenrapportage 2017. 

Mevrouw Van der Zanden informeert naar de vermelding van een krediet ten behoeve van de 

herinrichting van het IVN gebouw op pagina 42. Volgens haar gaat het hier om een toegekende 

subsidie en niet om een krediet. 

De heer T. Brouwers verwijst naar de taakstellende bezuiniging van 89.000 euro in verband met 

de inverdieneffecten van de Peelsamenwerking. Aangezien we dit niet gaan realiseren stelt hij 

voor om dit af te boeken.  

Wethouder Briels merkt op dat van dit bedrag al wel 50.000 euro is gerealiseerd. Het restant 

van 39.000 euro wil hij graag laten staan als een uitdaging voor het bestuur om hier naar toe te 

werken. Dat zal overigens niet eenvoudig zijn. Hij stelt de partijen voor om dit mee te nemen in 

de overwegingen ten aanzien van de kadernota. Wat het IVN gebouw betreft geeft hij aan dat 

hier sprake is van een subsidie. Deze subsidie is echter niet zomaar overgemaakt maar is aan 

het IVN beschikbaar gesteld. Met het IVN is de werkafspraak gemaakt dat men hieruit kan 

putten als het gaat om de aanpassing van het gebouw. Hij zal nagaan welke benaming hier het 

meest op zijn plaats is en dit uiterlijk aanstaande donderdag aan de commissie Algemene Zaken 

kenbaar maken.  

 

8. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Er zijn geen mededelingen. 

 

9. Rondvraag. 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

 

10.Sluiting 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 11 juli 2017. 

De griffier,     De voorzitter, 
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M.L.M. van Heijnsbergen     M.C. Slaets-Sonneveldt 

 


